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Přítomni: Drobil Přemysl, Fiury Roman, Jurčík Miloslav, Klenovská Renata, Kuciánová 

Zdeňka, Hanák Vítězslav, Olšina Jaroslav, Řezáč Vladimír, Scheichenostová 

Romana, Sokolínský Ivo, Vrána Martin 

 

Zasedání řídil:     Vítězslav Hanák, starosta obce 

Jmenováni byly ověřovatele zápisu:  pan Miloslav Jurčík a pan Roman Fiury 

Starosta jmenoval zapisovatele zápisu: paní Věra Stratilová 

V. veřejné zasedání bylo zahájeno v   18:04 hod. 

 

1) zahájení 
 

Předsedající, starosta Vítězslav Hanák, zahájil zasedání přivítáním všech přítomných  

a konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina zastupitelů a zastupitelstvo je tedy usnášení 

schopné. 

Předsedající přivítal novou paní zastupitelku, paní Renatu Klenovskou, která dne 18.5.2023 

nahradila jako 1. náhradník s absolutním ziskem 106 hlasů za kandidátní stranu VIZE 

SLUŠNOSTI bývalého zastupitele pana Timotea Políčka. Uvedl, že pan Políček dne 15.5.2023 

odeslal v souladu se zákonem o Volbách do zastupitelstev obcí, §55 odst. 2 písm. b) jeho 

rezignaci na mandát zastupitele. Tento dokument byl doručený dne 17.5.2023. Předsedající dále 

uvedl, že nyní musí paní zastupitelka Klenovská složit slib zastupitele, který se skládá tak,         

že po přečtení slibu prohlásí hlasitě a zřetelně „SLIBUJI“ a následně podepíše Slib člena 

zastupitelstva obce. 

Předsedající přečetl slib:  

SLIBUJI VĚRNOST ČESKÉ REPUBLICE. SLIBUJI NA SVOU ČEST A SVĚDOMÍ, 

ŽE SVOJI FUNKCI BUDU VYKONÁVAT SVĚDOMITĚ, V ZÁJMU OBCE A JEJÍCH 

OBČANŮ A ŘÍDIT SE ÚSTAVOU A ZÁKONY ČESKÉ REPUBLIKY. 

Paní zastupitelka Klenovská pronesla: „SLIBUJI“ 

Předsedající vyzval paní zastupitelku Klenovskou, aby podepsala slib člena zastupitelstva 

obce, což provedla. 

Předsedající předložil zastupitelstvo obce návrh na udělení odměny za výkon funkce 

zastupitelky a to dle usnesení č. IV/2023/7 ve výši 1.787,- Kč s platností od dne přijetí usnesení 

včetně. 

Předsedající vyzval k diskuzi nad udělením odměny za výkon funkce zastupitelky pro paní 

Klenovskou. 
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Do diskuze se nikdo nepřihlásil. 

Předsedající dal hlasovat o schválení udělení odměny pro novou zastupitelku za výkon funkce 

paní zastupitelce Klenovské ve výši 1.787,- Kč/měsíc s platností od dne přijetí usnesení včetně. 

Pro:  10  

Proti:  0 

Zdržel se: 1 (Klenovská) 

 

usnesení č. VI/2023/1: Zastupitelstvo obce schvaluje udělení odměny za výkon funkce paní 

zastupitelce Klenovské ve výši 1.787,- Kč/měsíc s platností od dne přijetí usnesení včetně. 

Předsedající dále přítomné seznámil s pořadem VI. veřejného zasedání zastupitelstva obce 

Zborovice a přečetl všechny body programu, které byly následující:   

• 1) zahájení, slib zastupitele, 

• 2) schválení zápisu z V. veřejného zasedání zastupitelstva obce ze dne 27.4.2023, 

• 3) zpráva starosty obce, 

• 4) závěrečný účet obce Zborovice za rok 2022, 

• 5) rozpočtové opatření č.7/2023, 

• 6) žádosti, prodej, pronájem 

• 7) prezentace spravedlivého systému udělování/ poskytování podpory z rozpočtu obce 

pro žadatele do konce roku 2023 a pro rok 2024 

• 8) diskuze – nízká kapacita MŠ a možnosti  navýšení, cyklostezka Zborovice Medlov, 

činnost TJ Pilany Zborovice z.s., v období 07-12/2023 

• 9) závěr. 

 

Předsedající vyzval k diskuzi o předloženém programu veřejného zasedání. 

Pan místostarosta Martin Vrána navrhl zařadit jako další bod – bod s číslem č. 3) ustanovení 

kulturní komise, předsedy kulturní komise, členů kulturní komise výše odměn předsedy a členů 

kulturní komise. Všechny následují body se v pořadí posunou. 

Nikdo další se do diskuze nepřihlásil. 

Předsedající dal hlasovat o schválení pořadu VI. veřejného zasedání zastupitelstva obce – 

včetně doplnění požadovaného bodu č.3) ustanovení kulturní komise, předsedy kulturní 

komise, členů kulturní komise výše odměn předsedy a členů kulturní komise. 

 

Pro:  11 

Proti:  0  

Zdržel se: 0  
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usnesení č. VI/2023/2: Zastupitelstvo obce schvaluje program VI. veřejného zasedání 

zastupitelstva obce. 

 

2) schválení zápisu z V. veřejného zasedání 
zastupitelstva obce Zborovice 

 
Předsedající předložil zastupitelstvu obce ke schválení zápis z V. veřejného zasedání 

zastupitelstva obce Zborovice, které se uskutečnilo dne 27. 4. 2023. Ověřovatelem zápisu byl 

jmenován pan zastupitel Timoteus Políček. V zákonem stanovené lhůtě se nedostavil k ověření 

zápisu, proto je nutné nyní zápis schválit. Zápis byl k 9.5.2023 podepsán ověřovatelem panem 

Sokolínským, paní místostarostkou Kuciánovou, panem místostarostou Vránou a panem 

starostou Hanákem. 

Předsedající vyzval k diskuzi nad projednávaným bodem. 

Paní Scheichenostová uvedla, že na straně 9 zápisu u bodu prodej části pozemku p.č. 1360/9 

v k.ú. Zborovice se neptala zda bude pozemek žadatel využívat pro děti, ale jak bude pozemek 

využívat. 

Předsedající se dotázal paní zastupitelky Scheichenostové, zda má toto vliv na schválení zápisu 

– uvedla, že ne, že chtěla jen upřesnit na co se ptala. 

Dále paní Scheichenostová uvedla, že při diskuzi u bodu 8) pověření člena zastupitelstva 

k sestavení systému rozdělení podpory a dotací z rozpočtu obce Zborovice – při diskuzi paní 

Kuciánové, pana Šprni a pana Políčka je uvedeno, že pan Políček řekl paní zastupitelce 

Kuciánové „budu se smát vždycky, protože jak jste stará, tak hloupě mluvíte“. Myslí si, že přesně 

v tomto spojení to na zastupitelstvu obce nezaznělo. Paní Kuciánová uvedla, že si dobře 

pamatuje, co jí pan Políček řekl a že to bylo tak, jak je v zápise uvedeno. 

Předsedající se dotázal paní zastupitelky Scheichenostové, zda má toto vliv na schválení zápisu 

– uvedla, že ne, že chtěla jen upřesnit, jak si myslí, že to bylo. 

Pan Políček poděkoval paní zastupitelce Scheichenostové za interpelaci a uvedl, že v této fázi se 

do toho už nechce zamotávat a nechal by to tak, jak je zapsáno. 

Paní Kuciánová uvedla, že jeden z občanů nevhodným výrazem napadl zastupitelstvo obce,          

že nebyl zveřejněný zápis z V. zasedání zastupitelstva obce. Uvedla, že se dle zákona nemusí zápis 

zveřejňovat, musí být přístupný na obecním úřadě a nabývá platnosti podpisem starosty obce – 

proto považuje tyto poznámky za zbytečné. 

Předsedající dal hlasovat o schválení zápisu z V. veřejného zasedání zastupitelstva obce 

Zborovice ze dne 27. dubna 2023 bez výhrad. 
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Pro:  9 

Proti:  0  

Zdržel se: 2 (Klenovská, Scheichenostová)  

 

usnesení č. VI/2023/3: Zastupitelstvo obce schvaluje zápisu z V. veřejného zasedání 

zastupitelstva obce Zborovice ze dne 27. dubna 2023 bez výhrad. 

 

 

3) ustanovení kulturní komise, předsedy kulturní komise, 
členů kulturní komise, výše odměn předsedy a členů 

kulturní komise 
 

Předsedající předal slovo panu místostarostovi Vránovi. 

 

Pan místostarosta Vrána navrhl, aby byla ustanovena kulturní komise, aby předsedou kulturní 

komise byl pan Přemysl Drobil s odměnou 3.574,- Kč/měsíc. Členy kulturní komise byla paní 

Hana Klabalová a paní Iva Hamadová s odměnou 2.979,- Kč/měsíc. Následně se zeptal 

jmenovaných, zda by tyto funkce přijali – všichni souhlasili. 

 

Předsedající vyzval k diskuzi nad projednávaným bodem. 

Do diskuze se nikdo nepřihlásil. 

Předsedají dal hlasovat o souhlasu s ustanovením kulturní komise. 

 

Pro:  11 

Proti:  0  

Zdržel se: 0  

 

usnesení č. VI/2023/4: Zastupitelstvo obce schvaluje ustanovení kulturní komise. 

Předsedají dal hlasovat u souhlasu se jmenováním pana Přemysla Drobila do funkce předsedy 

kulturní komise. 

Pro:  10 

Proti:  0  

Zdržel se: 1  (Drobil) 

 

usnesení č. VI/2023/5: Zastupitelstvo obce souhlasí se jmenováním pana Přemysla Drobila 

do funkce předsedy kulturní komise. 
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Předsedají dal hlasovat o souhlasu se jmenováním paní Hany Klabalové do funkce člena 

kulturní komise. 

 

Pro:  11 

Proti:  0  

Zdržel se: 0  

 

usnesení č. VI/2023/6: Zastupitelstvo obce souhlasí se jmenováním paní Hany Klabalové 

do funkce člena kulturní komise. 

 

Předsedají dal hlasovat o souhlasu se jmenováním paní Ivy Hamadové do funkce člena kulturní 

komise. 

Pro:  11 

Proti:  0  

Zdržel se: 0  

 

usnesení č. VI/2023/7: Zastupitelstvo obce souhlasí se jmenováním paní Ivy Hamadové do 

funkce člena kulturní komise. 

Předsedající dal hlasovat o schválení výše odměn pro předsedu kulturní komise ve výši 3574,- 

Kč/měsíc a členy kulturní komise odměnu ve výši 2.979,- Kč/měsíc s platností od vzniku 

usnesení včetně. 

Pro:  11 

Proti:  0  

Zdržel se: 0  

 

usnesení č. VI/2023/8: Zastupitelstvo obce schvaluje odměnu pro předsedu kulturní 

komise ve výši 3574,- Kč/měsíc a členy kulturní komise odměnu ve výši 2.979,- Kč/měsíc 

s platností od vzniku usnesení včetně 

 

 

4) zpráva starosty obce 

Vážené dámy, vážení pánové, vážení zastupitelé, 

od ustavující schůze, která proběhla 20. října 2022, tedy ne déle než před 9 měsíci, máme již 

nového, platného člena zastupitelstva, v podobě kolegyně paní Renaty Klenovské. Od změny, 

která proběhla v polovině května, je napříč zastupitelstvem cítit zklidnění vypjaté situace mezi 

volenými členy a zvyšující se vzájemná důvěra mezi zastupiteli, která může být obci a občanům 

jen přínosem. Tedy atmosféra bez hrubých slovních urážek, výpadů a nátlaku, které v nedávné 

minulosti hraničily a stále hraničí s případným podáním trestního oznámení. Tento typ jednání 
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byl projevem bývalého zastupitele pana Políčka, a to nejen na účet paní místostarostky 

například na V. veřejném zasedání zastupitelstva obce. Přes žádost vyjádřenou ze strany 

některých zastupitelů emailem, na veřejnou omluvu se pan Políček za svůj výrok dosud veřejně 

neomluvil. Z patrných náznaků chování bývalého pana zastupitele je zřejmě vidno, že ani není 

veřejné omluvy schopný. Stejně tak lituji, že nedoložil na mou žádost údajnou telefonní 

nahrávku rozhovoru mezi mnou a předsedou TJ Pilany Zborovice, o což jsem jej na posledním 

veřejném zasedání osobně žádal, když jsem byl veřejně konfrontován se skutečností, že touto 

nahrávkou disponuje jak předseda oddílu, tak i bývalý zastupitel a garant klubu pan Políček. 

Jak jsem uvedl v úvodu, jsem rád, že proběhla obměna na pozicích jednotlivých zastupitelů 

obce. Zastupitelstvo obce nebude nadále dehonestováno jedním z volených zastupitelů, který si 

tímto svým nevhodným chováním snad pouze získával obdiv svých voličů. 

Palčivou zprávou pro všechny naše občany je havarijní situace na čistírně odpadních vod, kdy 

došlo k odtržení a následnému pádu míchadla do nitrifikační nádrže. Příčina pádu byla zjištěna 

po odčerpání přes 420 m3 z celkového objemu nádrže, odvozu a likvidace dalších přibližně     

112 m3 sedimentů. Po těchto provedených činnostech bylo po odborném posouzení stavu 

rozhodnuto o provedení opravy nádrže, výměny míchadla, opravy vzduchování nádrže 

výměnou a především otryskání a následnou sanaci betonů odbornou firmou. Na horním 

vnějším líci nádrže je umístěno nové zábradlí, protože tato nádrž nadále z důvodů kontroly 

nebude zakryta. Tato vynucená oprava se bude pohybovat v řádu milionů. Po celou dobu oprav, 

je funkčnosti čistírny odpadních vod věnován prioritní dohled. Oprava bude hrazena z fondu 

obnovy kanalizace obce Zborovice. 

S neomylně blížícím se závěrem školního roku, přichází to správné letní počasí. Dnešního dne 

byl dokončen taneční parket s příjezdovou cestou k zadnímu vchodu sokolovny, jsme tedy 

přichystání na tradiční červencovou noc pod taktovkou SDH Zborovice. V červenci by mělo 

být dokončeno dětské hřiště v Medlově, před jeho otevřením by měla být opětovně oplocena 

požární nádrž Žabák. V základní škole budou prováděny dlouho očekávané opravy podlah před 

vstupem do jídelny, kde již historicky podlaha vykazuje praskliny a sesednutí, nerovnost. 

V tomto týdnu bylo svoláno výběrové řízení na výběr dodavatele stavebních prací spojených 

s akustickým útlumem ve třídách základní školy. Do výběrového řízení byla podána pouze 

jedna nabídka. Výběrová komise, složená z tria zastupitelů pana Drobila, paní Kuciánové a paní 

Klenovské, doporučila, na základě podkladů zrušit výběrové řízení. Toto doporučení jsem 

přijal, o dalším postupu s realizací potřebných úprav v budově ZŠ budete informováni. 

Jak jsem uvedl v 58. čísle Zpravodaje obcí, koncem srpna budou uspořádány tradiční hody, 

které se uskuteční v Medlově v termínu 19.-20., pod záštitou SDH Medlov, a ve Zborovicích 

proběhnou v termínu 26.-27. pod záštitou obce Zborovice. 

Závěrem mi dovolte popřát všem občanům příjemné, klidné a bezpečné prožití nadcházejícího 

období, dětem příjemné, bezpečné a dlouhotrvající prázdniny bez mráčku na nebi. 

Děkuji za pozornost, zastupitelstvo bere zprávu starosty obce na vědomí. 

 

5) závěrečný účet obce Zborovice za rok 2022 
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Předsedající předložil zastupitelstvu obce návrh závěrečného účtu obce za rok 2022, jehož 

součástí je účetní závěrka, závěrečný účet a zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření obce. 

Vše zmíněné bylo zveřejněno na úřední desce a způsobem umožňující dálkový přístup dne 

13.6.2023. Do návrhu závěrečného účtu bylo možné fyzicky nahlédnout také na obecním úřadě. 

Občané mohli své připomínky uplatnit písemně do 28.6.2023 - nikdo této možnosti nevyužil.  

V průběhu kontroly hospodaření byly zjištěny méně závažné chyby a nedostatky dle zákona    

č. 134/2016 Sb. §219 odst.1 neuveřejnění dodatku v termínu po uzavření, tedy do 15 dnů na 

veřejném profilu zadavatele, a závažné chyby a nedostatky – zastupitelstvo obce nerozhodlo  

o peněžitých plněních poskytovaných fyzickým osobám, které nejsou členy zastupitelstva obce 

za výkon funkce členů výborů, komisí a zvláštních orgánů obce. Pro doplnění – zastupitelstvo 

obce o odměnách jednalo dne 15.12.2022, avšak v přijatém usnesení č. III/2022/16 nebylo 

uvedeno, že se jedná o měsíční odměny ve stejné výši jako mají členové výborů a komisí, kteří 

jsou zastupiteli obce. Toto bylo zřejmé až z usnesení č. IV/2023/7 ze dne 26.1.2023.  

Pro přijetí opatření k nápravě zjištěných méně závažných chyb a nedostatků navrhl k § 219 

odst.1 zákonu č. 134/2016 Sb., aby tato povinnost byla zasmluvněna s administrátory veřejných 

zakázek.  

Pro přijetí opatření k nápravě závažných chyb – nerozhodnutí o peněžitých plnění 

poskytovaných fyzickým osobám, které nejsou členy zastupitelstva obce navrhl, aby vyplacené 

finanční prostředky dotčení vrátili, a to z odměny, která jim náleží v nejbližších měsících 

červnu a červenci 2023. 

Předsedající vyzval přítomné k případným připomínkám k účetní závěrce, návrhu závěrečného 

účtu, zprávě o výsledku přezkoumání hospodaření nebo k návrhu přijetí opatření k nápravě 

zjištěných chyb a nedostatků. 

Do diskuze se nikdo nepřihlásil. 

Předsedající dal hlasovat o schválení: 

a) zprávu č. 319/2022/EKO o výsledku přezkoumání hospodaření obce za rok 2022 

b) závěrečného účtu obce Zborovice a souhlasu s celoročním hospodařením za rok 2022   

a to bez výhrad 

c) účetní závěrky obce za rok 2022 

d) přijetí opatření k nápravě zjištěných chyb a nedostatků:  

- k § 219 odst.1 zákonu č. 134/2016 Sb. - zasmluvnění povinnosti zveřejňování na 

profilu zadavatele s administrátory veřejných zakázek 

- k nerozhodnutí o peněžitých plnění poskytovaných fyzickým osobám, které nejsou 

členy zastupitelstva obce - vyplacené finanční prostředky dotčení vrátí,                           

a to z odměny, která jim náleží v měsících červnu a červenci 2023. 

 

Pro:  11 

Proti:  0 
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Zdržel se: 0 

 

 

usnesení č. VI/2023/9: Zastupitelstvo obce schvaluje: 

a) zprávu č. 319/2022/EKO o výsledku přezkoumání hospodaření obce za rok 2022 

b) závěrečného účtu obce Zborovice a souhlasu s celoročním hospodařením za rok 

2022 a to bez výhrad 

c) účetní závěrky obce za rok 2022 

d) přijetí opatření k nápravě zjištěných chyb a nedostatků:  

- k § 219 odst.1 zákonu č. 134/2016 Sb. - zasmluvnění povinnosti zveřejňování na 

profilu zadavatele s administrátory veřejných zakázek 

- k nerozhodnutí o peněžitých plnění poskytovaných fyzickým osobám, které 

nejsou členy zastupitelstva obce - vyplacené finanční prostředky dotčení vrátí, 

a to z odměny, která jim náleží v měsících červnu a červenci 2023. 

 

6) rozpočtové opatření č. 7/2023 

 
Předsedající uvedl, že v podkladech pro jednání zastupitelstva obce, mají všichni zastupitelé 

k seznámení rozpočtové opatření č. 6/2023, které schválil z pravomoci udělené starostovi obce. 

Dále předal slovo předsedovi finančního výboru, aby přítomné seznámil s návrhem 

rozpočtového opatření č. 7/2023. Doplnil, že návrh rozpočtového opatření byl zastupitelům 

zaslán, jako podklad k jednání zastupitelstva obce e-mailem. 

Předseda finančního výboru seznámil přítomné s návrhem rozpočtového opatření č. 7/2023. 

Předsedající vyzval k diskuzi nad projednávaným bodem. 

Do diskuze se nikdo nepřihlásil. 

Předsedající dal hlasovat o schválení rozpočtového opatření č. 7/2023. 

Pro:  11 

Proti:  0 

Zdržel se: 0 

 

usnesení č. VI/2023/10: Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č. 7/2023. 

 

 

7) žádosti, prodej, pronájem 

Předsedající předložil zastupitelstvu obce žádost o pronájem části pozemku parc.č. 1360/9 v k.ú 

Zborovice. Záměr pronájmu byl zveřejněn na úřední desce dne 14.6.2023, na základě žádosti 
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OUZB-1204/2023. Jedná se o plochu asi 5,5x8 m, tedy asi 44 m2 v ceně pronájmu dle přílohy 

č.2 zápisu z IX. veřejného zasedání zastupitelstva obce Zborovice. Žadatelem je paní                     

L. Vybíralová. 

Předsedající vyzval k diskuzi nad projednávaným bodem. 

Do diskuze se nikdo nepřihlásil. 

Předsedající dal hlasovat o souhlasu pronájmem části pozemku parc.č. 1360/9 v k.ú. Zborovice 

na základě žádosti evidované pod číslem jednacím OUZB-1204/2023, tedy o část pozemku  

o velikosti asi 5,5x8m v ceně 1,60Kč/m2 bez DPH/ rok. 

 

Pro:  11  

Proti:  0 

Zdržel se: 0  

 

usnesení č.VI/2023/11: Zastupitelstvo obce souhlasí s pronájmem části pozemku parc.č. 

1360/9 v k.ú. Zborovice na základě žádosti evidované pod číslem jednacím                    

OUZB-1204/2023 paní L. Vybíralové, tedy o část pozemku o velikosti asi 5,5x8m v ceně 

1,60Kč/m2 bez DPH/ rok. 

Předsedající předložil zastupitelstvu obce návrh na prodej části pozemku parc.č.158, v k.ú. 

Zborovice, na základě žádosti pana R. Němce. Jedná se o část pozemku o ploše asi 60m2, v ceně 

8,-Kč/m2 bez DPH, za účelem majetkoprávního narovnání. Záměr prodeje byl zveřejněn dne 

14.6.2023 na úřední desce obce Zborovice a způsobem umožňujícím dálkový přístup. 

Předsedající vyzval k diskuzi nad projednávaným bodem. 

Do diskuze se nikdo nepřihlásil. 

Předsedající dal hlasovat o souhlasu prodejem části pozemku parc.č. 158, o přibližné ploše        

60 m2, v ceně 8,-Kč/m2, dle přílohy č.2 zápisu z IX. veřejného zasedání zastupitelstva obce 

Zborovice, za účelem majetkoprávního narovnání. Veškeré náklady spojené s prodejem hradí 

kupující. 

Pro:  11  

Proti:  0 

Zdržel se: 0  

 

usnesení č.VI/2023/12: Zastupitelstvo obce souhlasí s prodejem části pozemku parc.č. 158 

o velikosti asi 60m2, v ceně 8,- Kč/m2 bez DPH. Veškeré náklady spojené s prodejem hradí 

kupující. Kupujícím je pan R. Němec. 

Předsedající předložil zastupitelstvu obce návrh na prodej části pozemku parc.č. 2037 v k.ú. 

Zborovice, na základě žádosti evidované pod číslem jednacím OUZB-1057/2023. Žadatelem   

je pan V. Navrátil, který žádá o odkoupení asi 810 m2 za účelem hospodářské činnosti.                

Ve zveřejněném záměru byla cena 170,- Kč/m2 v souladu s přílohou č.2 zápisu z IX. veřejného 

zasedání zastupitelstva obce Zborovice.  
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Předsedající vyzval k diskuzi nad projednávaným bodem. 

Do diskuze se nikdo nepřihlásil. 

Předsedající dal hlasovat o souhlasu prodejem části pozemku parc.č. 2037 v k.ú. Zborovice,     

na základě žádosti evidované pod číslem jednacím OUZB-1057/2023, o koupi části pozemku 

parc.č. 2037 v k.ú. Zborovice o velikosti asi 810 m2 za cenu 170,-Kč/m2 bez DPH za účelem 

hospodářské činnosti. Žadatelem je pan V. Navrátil. 

Pro:  0  

Proti:  7 

 

Zdržel se: 4 (Drobil, Klenovská, Olšina, Scheichenostová)  

 

Návrh byl zamítnut, usnesení nevzniklo. 

 

Předsedající předložil zastupitelstvu obce návrh na prodej části pozemku parc.č. parc.č. 2531 

v k.ú. Zborovice o velikosti 332 m2 ze cenu 8,- Kč/m2 bez DPH, na základě žádosti evidované 

pod č. jednacím OUZB-1154/2023 ze dne 2.6.2023. Žadateli jsou manželé Růžičkovi. 

Předsedající vyzval k diskuzi nad projednávaným bodem. 

Do diskuze se nikdo nepřihlásil. 

Předsedající dal hlasovat o souhlasu prodejem části pozemku parc.č. parc.č. 2531 v k.ú. 

Zborovice o velikosti 332 m2, určené geometrickým plánem 874-109/2023, na základě žádosti 

evidované pod číslem jednacím OUZB-1154/2023, za cenu 8,- Kč/m2 bez DPH. 

Pro:  2 (Klenovská, Scheichenostová)  

Proti:  3 (Hanák, Řezáč, Sokolínský) 

 

Zdržel se: 6 

 

Návrh byl zamítnut, usnesení nevzniklo. 

Předsedající předložil zastupitelstvu obce žádost o udělení podpory z rozpočtu obce Zborovice 

na rok 2023 evidovanou pod číslem jednacím OUZB-1276/2023. Požadovaná částka    

235.000,- Kč. Dotace bude použita na provozní a personální náklady Pošty Partner na adrese 

Hlavní 7, 768 32 Zborovice. Žadatelem je společnost ELEDA s.r.o., zastoupená prokurou paní 

Veronikou Dvořákovou. 

Předsedající vyzval k diskuzi nad projednávaným bodem. 

Starosta Hanák uvedl, že při jednání s panem Dvořákem bylo sděleno, že měsíční ztráta je ve 

výši 9.610,- Kč, proto neví, proč výše požadované podpory je 235 tisíc. Navrhuje, aby výše 

podpory byla 57.660,- Kč (6*9610,- Kč). 
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Pan Jurčík se ptal pana Dvořáka, kdy končí výpovědní lhůta, pan Dvořák uvedl, že je 

prodloužena do konce srpna. Na to pan Jurčík navrhoval, aby podpora byla vyplácena měsíčně. 

Starosta uvedl, že toto dáme do usnesení, že v případě ukončení provozu pošty bude podpora 

krácena. 

Předsedající dal hlasovat o schválení dotace 6x 9.610,- Kč, v celkové výši 57.660,- Kč. Tato 

částka byla jednatelem společnosti vyčíslena jako předpokládaná ztráta do konce roku 2023  

a předložena na společném jednání zastupitelstvu obce dne 15.6.2023. V případě uzavření 

provozu pošty bude částka poměrně krácena. 

 

Pro:  7  

Proti:  1 (Drobil) 

 

Zdržel se: 3 (Klenovská, Olšina, Scheichenostová) 

 

usnesení č.VI/2023/13: Zastupitelstvo obce Zborovice souhlasí s poskytnutím dotace 

z rozpočtu obce ve výši 57.660,- Kč pro pokrytí vyčíslených předpokládaných ztrát 

provozovatele Pošty Partner společnosti ELEDA s.r.o.. Poskytnutá dotace bude sloužit 

pro zabezpečení poštovních služeb do konce roku 2023 v současných prostorách Pošty 

Partner Zborovice za běžné provozní doby pobočky. V případě uzavření provozu pošty 

bude částka poměrně krácena. 

 

 

8) prezentace spravedlivého systému 

udělování/poskytování podpory z rozpočtu obce žadatele 

do konce roku 2023 a pro rok 2024 

Předsedající předal slovo paní zastupitelce Scheichenostové, která byla zastupitelstvem obce 

pověřena k sestavení spravedlivého systém udělování/poskytování podpory z rozpočtu obce   

na základě usnesení č. V/2023/8, aby přítomné seznámila s návrhem tohoto systému pro 

žadatele v roce 2023 a pro rok 2024. 

Paní Scheichenostová, seznámila přítomné s návrhem systému, který prezentovala pomocí 

projektoru. Uvedla, že jde pouze o návrh, který bude třeba ještě propracovat, neboť je v této 

problematice spousta otázek a úskalí. 

Předsedající vyzval k diskuzi nad projednávaným bodem. 

Diskuze: 

Pan Horák uvádí, že mu nepřijde vhodné určit procento z rozpočtu a to rozdělovat mezi 

jednotlivé spolky, že je potřeba především znát potřeby jednotlivých spolků. Paní 

Scheichenostová uvádí, že se jedná pouze o návrh systému. Paní Klabalová se ptala, jestli se 
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bude při přidělování dotací zohledňovat, že některé spolky mají možnost čerpat i z dotačních 

titulů – jsou spolky, které tuto možnost mají, ale i ty, které nemají – myslí, že není vhodné,        

aby se spolky spoléhaly jen na financování z obce. Paní Políčková považuje možnost čerpání 

dotací z jiných zdrojů za jedno z kritérií a to, že si spolek dokáže zajistit i financování z jiných 

zdrojů je přínosné a je to vizitka spolku, že dobře funguje. Líbí se jí návrh paní Scheichenostové, 

aby se spolky sjednocovaly a dokázali si zástupci jednotlivých spolků sednout 

 k jednomu stolu. Paní Klabalová uvedla, že dříve se takto zástupci spolků scházeli při 

jednáních kulturní komise – chodila školka, chodili pionýři, hasiči, včelaři – všichni zástupci 

spolků tohoto mohli využít - sportovci tam však nechodili. Pan Šprňa uvedl, že o tomto nevěděl. 

Pan Kucourek požádal, zda by bylo možné, aby se zástupci spolků začali zase společně scházet. 

Paní Klabalová uvedla, že pokud bude kulturní komise vědět, kdo za který spolek bude, 

setkávání v rámci kulturní komise je možné. 

 

Předsedající uvedl, že zastupitelstvo obce doporučuje dopracování spravedlivého systému 

udělování/ poskytování podpory z rozpočtu obce pro žadatele do konce roku 2023 a pro rok 

2024 do dalšího veřejného zasedání, aby neschválení systému neohrozilo udělování dotací 

z rozpočtu obce pro rok 2024. 

9) diskuze – nízká kapacita MŠ a možnost navýšení, 

cyklostezka Zborovice – Medlov, činnost TJ Pilany 

Zborovice z.s. v období 07-12/2023 

Kapacita MŠ 

Starosta uvedl, že navazuje na usnesení č. V/2023/6: Zastupitelstvo obce souhlasí s navýšením 

počtu žáků ve třídách MŠ Zborovice, p.o., okr. Kroměříž, a to na počet 24+1 žák v každé třídě. 

Uvedl, že tuto žádost o navýšení počtu žáků projednávalo zastupitelstvo obce i v dřívějších 

letech, proto navrhuje, aby se diskutovala o možnostech zvýšení kapacity mateřské školy. 

Pan Sokolínský se ptal paní ředitelky kolik dětí nebylo letos přijato. Paní ředitelka Klabalová 

odpověděla, že byly přijaty všechny děti rodičů, kteří si včas požádali. Rodiče dvouletých dětí, 

kteří chodí nyní s tím, že by chtěli přihlásit dítě do školky mají smůlu. Školka je pro děti od 3 

let, takže mladší děti bereme jen v případě, že máme místo. Upozornila, že děti mladší 3 let, 

musí být na úrovni, že např. nenosí pleny. Paní ředitelka tedy potvrdila, že všechny děti, které 

dovršily 3 let byly do školky přijaty. Starosta uvedl, že by se nebránil zkapacitnění mateřské 

školy, pokud by se třeba otevřela další třída, ze které by třeba 50% dětí nastoupilo do základní 

školy do Zborovic, bylo by to dobré. Nyní spádově do školy „patří“ asi 230 dětí a chodí do ní 

cca 120 dětí. Paní ředitelka Klabalová upozornila, že pokud bude ve třídách více dětí, které 

jsou mladší tří let, bude třeba více pedagogů. Paní Políčková se dotazovala paní ředitelky, kolik 

dětí mladší 3 let nebylo přijato – odpověděla, že asi 4 děti, dále doplnila, že nikdy se neví, kolik 

dětí z MŠ Zborovice nastoupí do ZŠ Zborovice. Paní Políčková uvedla, že si myslí, že pokud 

nebyly přijaty jen 4 děti, je zbytečné diskutovat o otevření další třídy – význam by to mělo, kdyby 

těch dětí bylo třeba 18. Dále paní ředitelka vysvětlovala financování mateřských škol, kdy 

rozhodné datum je 1.10., kdy se vyplňují podklady a odesílají na ministerstvo. Uvedla, že je 
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problém s prostory, že by to obnášelo další hygienické a další opatření. Starosta uvedl,                 

že možnost vidí v propojení organizací – předškolní děti by chodily do budovy základní školy. 

Paní Kuciánová uvedla, že by mohlo jít o přípravnou třídu do školy. Dále se diskutovalo, jestli 

by se děti počítali do kapacity školky nebo školy, když by byla třída v budově školy. Paní 

Klenovská upozornila, že do přípravné třídy musí děti rodiče přihlásit, klasická předškolní 

docházka je povinná. 

Pan Tomeček bez vyzvání požadoval ukončení projednávaného bodu a přistoupení na další bod 

jednání. 

Předsedající uvedl, že zasedání řídí on. 

Starosta Hanák k diskutovanému bodu uvedl, že je třeba nad možnostmi uvažovat a zvážit,        

co by bylo vhodné, protože navýšení kapacity se zajisté promítá na komfortu dětí. Paní 

Klenovská uvedla, že se nyní přípravná třída otevírá v Holešově a že by se mohly informace 

získat tam. Paní Kuciánová uvedla, že nyní je ve škole cca k 30.9. 120 žáků, a ještě z toho 12  

je z jiných spádových obcí. Starosta opětovně uvedl, že právě otevření další třídy mateřské školy 

by mohl stoupnout i počet žáků v základní škole. Paní Chytilová uvedla, že má dítě                     

v ZŠ Zborovice a nyní bude druhé nastupovat do první třídy – myslí si, že více dětí by do školy 

chodilo, kdyby nabízela např. školy v přírodě, školní klub na začátku a konci prázdnin, kroužky 

– něco navíc, aby měli rodiče důvod děti přihlašovat do školy do Zborovice. Uvedla, že podle 

ní vedení školy nedostatečně komunikuje s rodiči (uvedla příklad, kdy třídní učitelka byla 

v dlouhodobé pracovní neschopnosti), navrhovala zavedení elektronické žákovské knížky. Paní 

Kuciánová uvedla, že některé z těchto podnětů již řešila s vedením školy – kroužky, elektronická 

žákovská knížka, školy v přírodě. Paní Štěpánková uvedla, že pracuje ve škole v Kroměříži, 

takže ví, že děti si najdou cestu elektronických žákovských knížek obejít pak si píší sami třeba 

omluvenky. Její děti do školy ve Zborovicích chodí a je ráda že mají normální žákovskou knížku. 

Nemyslí si, že škola funguje špatně. Starosta uvedl, že chápe paní Štěpánkovou, upozorňuje,      

že je náročné děti na akcích mimo školu uhlídat a souhlasí, že el. systém žákovský knížek má 

své nevýhody. Studenti na gymnáziu systém nabourali a je s tím velký problém.  

Předsedající poděkoval za podněty do diskuze a přešel k dalšímu bodu diskuze a tou byla 

cyklostezka Zborovice – Medlov. 

Starosta obce prezentoval stav s vykupováním pozemků na plánovanou cyklostezku Zborovice 

– Medlov. S dotčených 24 pozemků je vykoupeno 16 pozemků, 2 pozemky jsou aktuálně 

v řešení a 6 pozemků bude zřejmě vyvlastněno, což bude možné, protože tato plánovaná 

cyklostezka je ve schváleném územním plánu obce.  

Pan Zelinka poukazoval na to, že je to na dlouho, než bude cyklostezka vybudovaná. Starosta 

s ním souhlasil, uvedl, že se cyklostezka plánuje od roku 1995. 

Předsedající přešel k dalšímu bodu diskuze a tou je činnost TJ Pilany Zborovice z.s. v období 

7-12/2024. Starosta obce uvedl, že požádal předsedu TJ, aby zaslal činnosti spolku od července 

do konce roku 2023. Dostal k činnosti spolku tuto odpověď: 

V současné době je nezbytné šatny uzavřít, a to z důvodu hygienických, zdravotních a zejména 

bezpečnostních. Činnost TJ ve zbývajících prostorách, které jsou předmětem Smlouvy                    
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o výpůjčce, budou našim spolkem i nadále využívány. Sportovní činnosti: tréninky všech 

mládežnických kategorií (vyjma dorostu) budou probíhat v běžném režimu jako dosud             

(bez použití šaten) – pondělí – miniškolička, středa – školička, čtvrtek – žáci, pátek – přípravky 

a školička. Mistrovská, pohárová a přátelská utkání v rámci fotbalové asociace ČR a turnaje 

mládeže jsme nuceni z výše uvedených důvodů odehrát na náhradních sportovištích. Pro 

organizaci těchto utkání a turnajů je nutné využití zázemí vnitřních prostor šaten, umýváren, 

toalet. Tréninky a mistrovská, pohárová a přátelská utkání obou mužských družstev a dorostu, 

které potřebují využití zázemí kabin jak při trénincích, tak i při utkáních jsme nuceni taktéž 

přesunout na jiná sportoviště, kde je odpovídající zázemí. Kulturní činnost: 24., 25., 26.                

a 27. 8.2023 budou v areálu TJ tak jako každým rokem atrakce a kolotoče, 25. a 26.8.2023 

hodová zábava, diskotéka. Areál je nadále k dispozici pro ostatní kulturní a sportovní činnost 

jiných spolku, hospůdky na hřišti, školy, školky atd. Areál TJ budeme do konce roku udržovat 

v takové kondici, ve které nám dovolí finanční prostředky získané na údržbu a provoz pro rok 

2023. Areál je tedy možné využívat, bez využití zázemí kabin.  

Předsedají vyzval k diskuzi. 

Pan Zelinka se ptal, jaké datum je na dopisu, ze kterého starosta četl – starosta uvedl,                   

že 23.6.2023. 

Pan Šprňa uvedl, že chce objasnit, jaká situace na hřišti je – je to otázka kabin. Nechali                 

si vypracovat tři znalecké posudky, dle kterých jim bylo doporučeno šatny zavřít, a to z důvodu 

nebezpečí úrazu el. proudem nebo vzniku požáru. Jako statutární orgán si nemůže dovolit toto 

riskovat, proto byly šatny uzavřeny. Chce se domluvit se zastupiteli, jak je možné tento stav 

řešit. Zjistil, že na podzim budou vypsány dotační tituly, a protože projekt má obec zpracovaný, 

bylo by možné jich využít. Žádost o dotaci mohou vypracovat a podat, ale potřebují vědět, jestli 

je tomu obec nakloněna a pokud ne, jaké jsou možnosti jiného řešení. 

Starosta uvedl, že revizní zprávy mají zastupitelé k dispozici, dle revize el. instalace 

(mimořádné revize, poukázal na to, že řádné revize na budově zřejmě neprobíhaly) není objekt 

schopný provozu. V revizi je mimo jiné uvedeno, že jsou svítidla špatně namontovaná, jsou 

odstraněny kryty ze světel a hrozí nebezpečí požáru. Ztotožňuje se s tím, že tento stav je zdraví 

ohrožující. Pan Šprňa reagoval na to, že starosta poukazoval na světlo s tím, že do světla tekla 

voda, takže se to provizorně udělalo tak, jak je vyfoceno v revizní zprávě. Upozorňoval,               

že problém je v celé elektroinstalaci – rozvaděč, vodiče atd. upozorňuje, že stavba je stará 70 

let a rekonstrukci potřebuje. 

Pan Scheichenost se dotazoval, zda v případě, že by provozovatel pošty ve Zborovicích skončil, 

zda obec vezme provoz pod svou záštitu? Starosta uvedl, že není schopen odpovědět, neboť by 

to bylo rozhodnutí 11 zastupitelů. Uvedl, že obec do prostor, kde je provoz pošty, investovala 

v dřívějších letech asi 750 tis., takže je určitě v zájmu obce i občanů, aby v prostorách pošta 

byla. 

Pan Horák navrhoval k opravě šaten TJ, že by bylo vhodné, aby se zařadilo na bod jednání,          

a projednalo se v zastupitelstvu a vniklo nějaké usnesení, podle kterého by se dále situace 

řešila.  
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Pan Špňa uvedl, že když v minulosti byla možnost podat žádost o dotaci, bylo starostou 

odpovězeno, že na to není vhodná doba. Nyní možnost je a je třeba vědět, jestli obec bude 

schopná zainvestovat spoluúčast. Starosta odpověděl, že to bylo vloni před volbami. Není 

vhodné, aby zastupitelstvo něco takového schválilo, kdy nebude schopno ovlivnit co bude dál. 

Pan Špňa uvedl, že volal na kraj i do Národní sportovní agentury a bude možno o dotace žádat. 

Paní Kuciánová upozornila, že Národní sportovní agentura dostane méně finančních 

prostředků, takže bude pokryto méně žádostí. Pan Šprňa uvedl, že jak se informoval budou 

upřednostňovat výstavby sportovišť a i kabin. Starosta uvedl, že je to námět, aby o tomto 

zastupitelstvo jednalo na dalším veřejném zasedání. 

Paní Kuciánová se ptala, zda spolek žádal o dotace „můj klub“. Pan Šprňa uved, že tyto dotace 

čerpají stejně tak jako dotace ze Zlínského kraje. 

Paní Scheichenostová se dotazovala, zda by bylo možné umístění laviček u kaple ve Zborovicích 

a k obrazu sv. Sarkandra mezi Zborovicemi a Medlovem. Starosta uvedl, že jako zastupitelka 

může požadavek navrhnout do rozpočtu roku 2024. 

Paní Kuciánová uvedla k příspěvkům do zpravodaje obce – apelovala na přítomné zástupce 

spolků ať si nevyřizují účty přes zpravodaj a upozorňovala na délku příspěvků.  

Pan Šrňa se vrátil k problematice oprav na hřišti TJ – zda připadá v úvahu varianta, že by obec 

opravila střechu a zbytek oprav by byl brigádnickými hodinami s tím, že by obec uhradila 

materiál. Dotazoval se, proč se nejedná o dotaci z rozpočtu obce, kterou podal na opravu 

střechy. Starosta uvedl, že v žádosti nebyla uvedena částka, takže o ní nelze jednat.  

Pan Slavík uvedl, že si myslí že jde o havarijní situaci a není moc času, TJ potřebuje vědět, 

s čím počítat, jak dál činnost plánovat a jak si zastupitelstvo činnosti TJ váží. Starosta 

odpověděl, že jak uvedla kolegyně Scheichenostová v prezentaci, zastupitelstvo obce schválilo 

na rok 2023 dotaci ve výši 260 tisíc – což není zrovna mala částka, takže tím odpovídá na to, 

jak si TJ váží. Pan Slavík upozorňuje, že objekt, není majetkem TJ. Starosta uvádí, že TJ má 

uzavřenou platnou smlouvu o výpůjčce, kdy opravy do 30 tisíc má hradit – dle současného stavu 

a doložených zpráv je zřejmé, že se tam dlouho nic neopravovalo. 

Pan Zelinka uvedl, že je třeba se o budovu řádně starat, a ne požadovat jen peníze.  

Pan Růžička se dotazoval, jaké bude řešení, když zastupitelstvo obce neprodalo část pozemku, 

o který s manželkou žádali, neboť každý nemůže mít tatínka zastupitele, aby si mohl koupit lesa 

kolik chce, jak někteří zmiňovali na zastupitelstvu, kde se část stejného pozemku prodávala. Jak 

bude zastupitelstvo situaci řešit, myslí, že další postup již má zastupitelstvo vymyšleno. Starosta 

vyzval pana Růžičku, ať si vybere, kdo mu má odpovědět. 

Paní Scheichenostová vyzvala pana starostu, aby odpověděl panu Růžičkovi. Upozorňuje,         

že stejná část pozemku se v dřívější době prodala synovi zastupitele, ten pozemek nebyl 

využíván. Nyní jde o část pozemku, na kterém jsou bohužel postavené stavby - proč se neprodala 

dnes, jaký je důvod – jsou v tom osobní spory? Mohly tím být vyřešeny majetkoprávní vztahy. 

Starosta uvedl, že je to výsledek hlasování zastupitelstva obce, že se pozemek neprodal. Žádá 

pana Růžičku, aby sdělil názor ministerstva vnitra na prodej tohoto pozemku, který mu určitě 

přišel. Pan Růžička uvedl, že šlo o jinou část pozemku, bylo to v horní části pozemku 500 m2, 
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co bylo předmětem šetření ministerstva vnitra – myslí si o tom, že to ministerstvo spláchlo 

formální záležitostí. Dále uvádí, že koupím části požadovaného pozemku, by se mu vyřešila 

zásadní věc a to, spojení pozemků a aby dřevník se dostal na jeho pozemek. Považuje neprodej 

za osobní pomstu. Opětovně vyzívá zastupitele co se s tím bude dělat. Starosta odpověděl,          

že v tuto chvíli neví, co se s tím dál bude dělat – zopakoval hlasování zastupitelstva obce. Paní 

Kuciánová se ptala, zda je pozemek oplocení – pan Růžička uvedl, že není, že ho chtěl oplotit, 

až bude v jeho majetku. Paní Kuciánová se ptala, jak dlouho je pozemek užíván rodinou 

Růžičkovou – pan Růžička odpověděl, že asi 10-11let. Paní Kuciánová se dotázala za jaký 

poplatek obci pozemek využívají – pan Růžička uvedl, že ví kam paní Kuciánová míří. Uvedl, 

že i obec se mohla přihlásit – prodlení vzniká na obou stranách, poukazuje na nový občanský 

zákoník – dvouleté udržování pozemku v dobrém úmyslu. Znovu apeluje na zastupitele jak se 

bude stav řešit, když tam stavby jsou a zaplatil za geometrický plán. Dotazuje se, zda mu budou 

zase házeny klacky pod nohy – kontrolou, pokutou, dopisem. Starosta vyzval pana Růžičku ať 

uvede, o jaké kontrole mluví, jakou kontrolu mu obec poslala? Uvedl, že úřady které byly na 

kontrole, nebo kam byl pan Růžička předvolán mu potvrdily, že kontroly probíhaly ze strany 

pana zastupitele Sokolínského a jeho rodiny. Pan Sokolínský vyzval pana Růžičku, aby uvedl, 

kdo na něko kontroly poslal, protože on to nedělá. Starosta vyzval pana Růžičku zda může uvést, 

čeho se dotyčná kontrola týkala. Uvedl, že kontrola se týkala toho, že vlastní nelegální pivovar 

– což kontrola neprokázala, dále byla kontrola  finančního úřadu. Pan Růžička uvadí, že si 

chtěl koupit pozemek cca 300 m2 za cenu8,- Kč/m2. Starosta uvedl, že možná právě ta cena 

hrála roli při hlasování u některých zastupitelů při hlasování. Pan Růžička uvádí, že když 

zastupitelstvo obce prodalo stejný pozemek za 8,- Kč navhl, koupi také za 8,- Kč. Opakovaně 

vyzval pan Růžička zastupitele k návrhu řešení. Starosta uvedl, že bude zřejmě třeba se poradit 

s právničkou obce, jak dále postupovat – informace o vydržení je pro nás nová a je třeba se 

poradit. Paní Scheichenostová se dotazuje, proč se situace nevyřešila, když stejný pozemek, byl 

dříve za stejnou cenu prodaný? Starosta opakuje výsledek hlasování. Pan Růžička považuje za 

zbytečné, že se situace bude řešit s právníky, situaci bude muset předat mediím a upozorňuje 

zastupitele, že tam budou všichni, bez ohledu na to, jak hlasovali. Pan Růžička vyzval pana 

Olšinu a Řezáče, s návrhem řešení situace. Pan Olšina uvedl, že od složení slibu, zastupitelstvo 

hlasuje, tak jak hlasuje – tak to bude asi fungovat celé 4 roky. Ať si občané udělají obrázek 

sami. Nic dalšího k tomu neřekne. Pan Řezáč uvedl, že by situaci nehrotil, je třeba situaci 

prodiskutovat a jak řekl starosta oslovit právníka a poradit se, ať nyní neztrácíme čas. Pan 

Růžička uvádí, že kdyby se jmenoval Sokolínský, tak to mohl za 8,- Kč koupit. Paní Kuciánová 

vyzvala, že by v jednání bylo vhodné méně arogance – uvádí, že pan Růžička v příspěvku na 

facebooku nazývá zastupitelstvo obce „blbstvem“. Pan Růžička opouští jednání se slovy „lezte 

si tady vzájemně do prdelí“. Pan Řezáč upozornil, že svoji odpověď na dotaz pana Růžičky 

nedokončil. Paní Kuciánová navrhla, aby se od příštího zasedání zastupitelstva obce pořizovala 

zvuková nahrávka a po podepsání zápisu byla zničena, aby se nepřekrucovalo, co bylo na 

zasedání řečeno. Starosta doplnil, že zápis ze zasedání nemá povinnost zveřejňovat, že je 

k nahlédnutí na obecním úřadu. Paní Scheichenostová upozornila, že zápis z posledního 

veřejného zasedání jí byl poskytnutý k nahlédnutí, až po druhé návštěvě.  

Pan Drobil, se ptal, proč se memoriál Antonína Vašáka koná ve Zdounkách, a proč o tom pan 

Vašák neví. Pan Šprňa odpověděl, že první otázka je jednoduchá – zázemí kabin je nevyhovující. 

A že Laďovi se vědět nedalo, čekalo se, jak vše dopadne a že ho pozve. Pan Drobil uvedl,              
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že dnes s ním mluvil, byl to patriot TJ Zborovice, komunikovali spolu dlouho o tom co se 

odehrává kolem sportu. Upozorňuje, že dříve hráli ve Zborovicích místní – nyní jsou to placení 

cizí hráči. Pan Šprňa uvádí, že ani dříve nehráli jen hráči ze Zborovice, Zborovičtí kluci hrají 

za B, pokud chce ve sportu něco dokázat, musí hledat možnosti a dělat tak, aby i přitáhl 

fanoušky. 

Pan Drobil se ptal kolik peněz dala ELEDA do sportu – na valné hromadě TJ se to nedověděl. 

Pan Šprňa uvedl, že ELEDA nedala nic, že dává hospůdka na hřišti – což je něco jiného a jedná 

se o občerstvení, takže to nejsou velké částky. Pan Dvořák uvedl, že hospůdka není něco jiného 

protože ji provozuje ELEDA a částka je asi 60-70 tisíc. Dále se pan Drobil ptal, kolik dává 

financí do sportu KVARCITSTAV. Pan Šprňa uvedl, že to je věc mezi Kvarcitstavem a TJ Pilana 

– Kvarcitstav platí hráče, jaká je to částka by věděl majitel firmy.  

Pan Drobil uvádí, kolik stojí údržba hřišť v jiných obcích. Pan Šprňa uvádí, že někde je to třeba 

nastavené jinak a provozní náklady hradí třeba obce. Paní Kuciánová uvádí příklad výše dotace 

pro TJ v obci Zdounky, kde je mnohem větší příjem do rozpočtu – výše dotace je 220 tisíc. Pan 

Šprňa uvádí, že Zdounky mají tyto finance na činnost a provoz jim platí obec – jako el. energii, 

vodu, pískování atd. Zde financování rozdělení nemáme, takže 260 tisíc je málo. 

Pan Sokolínský vyzval pana Šprňu, zda je TJ schopno doložit nějaké doklady, kterými prokáže, 

jakou údržbu, prováděli v minulých letech na šatnách? Pan Šrpňa uvedl, že určitě ano, co si 

pamatuje se měnil třeba bojler, lavky, malovalo se, měnili vypínače. Pan Sokolínský uvádí,        

že určitě nejen on se podle toho bude rozhodovat při schvalování dalších dotací, či postupu 

oprav v šatnách – má obavu, aby se o nové či opravené šatny staralo TJ lépe než doposud. 

Zrovna světlo, které je v revizní zprávě, se dalo nahradit novým za několik stovek korun. Pan 

Janča uvedl, že elektrika je opravdu v objektu stará a nevyhovující, a že objekt vyžaduje opravy, 

třeba i svépomocí – starosta uvádí, že si myslím, že ten stav je takový, že opravovat svépomocí 

není vhodné ani možné. Pan Šprňa upozorňuje, že za 30 tisíc se toho moc neopraví – pan 

Sokolínský že pokud se na baráku 30 let nic neopravuje, je ve stavu takovém, jaký je. Paní 

Klabalová se ptala, když je budova MŠ stejně stará jako budovy šaten, zda ten stav 

elektroinstalace je stejný? Pan Sokolínský uvedl, že MŠ se zavírat nebude.  

Pan Dvořák uvedl, že nečekal otázku pana Drobila na podporu TJ ze strany ELEDY, takže 

neuvedl správně – podpora je ve výši 30-35 tisíc. 

 

 

 

 

 

 

 



ZÁPIS Z VI. VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA 

OBCE ZBOROVICE, KTERÉ SE USKUTEČNILO  

DNE 29. ČERVNA 2023 V SÁLE SOKOLOVNY ZBOROVICE 

 
 

18/18

 

 

 

 

10) závěr 

 

Starosta Vítězslav Hanák poděkoval zastupitelům i hostům za účast na VI. veřejném zasedání 

zastupitelstva obce Zborovice, které se uskutečnilo v sále sokolovny Zborovice. Popřál všem 

krásné, klidné a spokojené prožití prázdninových měsíců a pozval přítomné na VII. veřejné 

zasedání zastupitelstva obce, které se bude konat v měsíci září. Součástí zápisu je přiložená 

příloha č.1 tabulka docházky a hlasování zastupitelů. 

 

Veřejné zasedání zastupitelstva obce bylo ukončeno 29.6.2023 ve 21:05 hodin. 
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